



Protokoll 6/2021, § 1 - § 10

Fört vid styrelsemöte onsdagen den 10 maj 2021,
kl 18:30 – 20:57 på Zoom meeting (digitalt möte)

Närvarande:

- Anders Jonsson (Ordförande)
- Tomas Leijon (Vice Ordförande)
- Lennart Andersson (Kassör)
- Anna Grönvall (Sekreterare)
- Magnus Eriksson (VO-Bredd)
- Per Findahl (VO-Elit)
- Anders Eriksson (Revisor)

Adjungerad:

Lars Ekstedt fr kl 20:20

§ 1 Mötets öppnande

Ordföranden hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

§ 2 Val av justeringsperson att justera protokollet

Beslutades

att välja Tomas Leijon till justeringsperson.

§ 3 Godkännande av dagordning

Beslutades

att godkänna dagordningen

§ 4 Föregående protokoll

Protokoll nr 5/2021 lades till handlingarna



§ 5 Rapporter i korthet:

§ 5a Kansliet – inget att rapportera

§ 5b VO Bredd

Kontakt är etablerad med JS Sverige avseende ny utgåva av broschyr om modellflyg.

§ 5c VO Elit

Per Findahl berättar att de planerar att längre fram ha ett möte med alla medlemmar i Elit-gruppen, men man avvaktar pga Corona. Han meddelade också att de har fått in ett par yngre förmågor!

26 juni kommer beslut att fattas om huruvida höstens svenska tävlingar kan genomföras.

Beslutades

att Per undersöker om det går att lägga in både FAI-nr och SWE-nr i en gemensam QR-kod för att sätta på modellerna.

§ 5d CIAM

Per Findahl meddelade att FAI har tuffa restriktioner med anledning av Corona, fram till årsskiftet. Några tävlingar är i dagsläget flyttade till hösten.

FAI har stängt ner alla världscuper tom första juli – i juni tar man beslut om hur det blir efter det.

§ 5e Modellflygfält

Transportstyrelsen har återigen börjat behandla ansökningar om modellflygfält, nu för de ansökningar som skickades in i höstas.

§ 5f Luftrummet – inget att rapportera

§ 5g Klubbärenden – se punkt 8i

§ 5h MFK Direkt – inget att rapportera



§ 6a Kassörens rapport - SMFF

Vi ligger helt i fas med budget.

§ 6b Kassörens rapport – MFK Direkt

Idag finns ca 50 medlemmar i MFK Direkt.

§ 7 Inkomna skrivelser

Harri Pihl från Finland har skickat ett mail till SMFF där han har sammanställt medlemsantal i modellflygförbund i Skandinavien sedan många år tillbaka. Han ber om synpunkter på detta.

Beslutades

att Anders Jonsson och Tomas Leijon svarar på mailet tillsammans.

Rc-shopen.se har hört av sig och frågat om SMFF vill vara delaktiga i lanseringen av deras nya nybörjarbyggsats.

Beslutades

att Magnus Eriksson återkopplar till RC-shopen.se och frågar på vilket sätt de skulle önska delaktighet.

§ 8 Nya frågor

§ 8a Status modellflygfältsansökningarna – se punkt 5e



§ 8b Arbetsgrupp framtidsstudie, vilka är med? Första möte?

Beslutades

att Tomas Leijon och Conny Ulvestaf ingår i gruppen från SMFF:s sida. Ett första digitalt möte kommer att äga rum inom en snar framtid.

Beslutades

att Tomas Leijon talar med Kjell Folkesson om att söka bidrag från Flygsportförbundet för arbetsgruppen för framtidsstudien

§ 8c Arbetsgrupp Revolution inom modellflyget, vilka vill vara med?

Beslutades

att Anna Grönvall (sammankallande), Anders Jonsson och Lars Ekstedt ingår i gruppen

§ 8d Annonser, var och vad vill vi förmedla

Beslutades

att skapa ett gemensamt dokument där samtliga i styrelsen lägger till nyckelord som täcker verksamheten och hobbyn för att sedan kunna använda detta som grund när vi skapar annonsen för SMFF:s räkning i modellvänner.se.

§ 8e Workshop för klubbfunktionärer, vad behövs?

Ta in förslag från klubbarna vi kontaktar om vad de skulle önska för workshops. Vi har tidigare haft workshops i Idrottonline och tanken är att vi ska vidareutveckla detta.

Exempel på ämnen för workshops kan vara LOK-stöd, Zoom, mer initierade byggkvällar kring inställningar för helikoptrar, pylon och friflyg.

Elit kommer att ha utbildning/workshop för GA/GS – så att de vet vad som ingår i rollen.



§ 8f Klubbedarpärmen, vad ska förändras, kompletteras?

Klubbedarpärmen behöver vara ett levande dokument. Magnus Eriksson arbetar på detta med hjälp av Jesper Larsen.

Diskussion kring A- och B-behörigheter – deras vara eller icke vara.

Framför allt bör B-behörigheten definieras och dokumenteras samt om den ska vara obligatorisk för tävlingsdeltagande.

Styrelsen mailar eventuella uppslag till Magnus Eriksson.

Beslutades

att styrelsen fortsätter diskutera frågan på nästa möte.

§ 8g Vad är på gång i Bredd? Har kontakt tagits med klubbar som minskat mycket senaste åren, få medlemmar?

Magnus Eriksson informerade om att han har tagit fram frågeställningar att ställa till klubbar som tappar mycket medlemmar, bla hur SMFF kan hjälpa till för att stävja denna utveckling.

Beslutades

att Magnus Eriksson och Lars Ekstedt ska diskutera fram vad Bredd skulle kunna ta över för uppgifter från Lars.

Beslutades

att vi alla i styrelsen går in o kontaktar klubbar som är nya, har dalande medlemsantal eller inte har några registrerade medlemmar. Detta enligt förteckning från Lars Ekstedt.

§ 8h Vad är på gång i Elit? / Har det hänt något med motionerna om kartongskala och meetingskala?

Meetingskala är på gång – Bengt Lindgren har kontaktat Skala om detta.



§ 8i Kontakt med nya/återvändande klubbar, hur hjälper vi dem att komma igång? Styrelsefadder?

Arboga

Siljansnäs

Malmö flygförening

Svenska raketklubben

Beslutades

att de nya klubbarna får varsin styrelsefadder. Kontakt med nya klubbarna återredovisas på nästa styrelsemöte.

§ 9 Nästa möte

Beslutades

att ha nästa möte torsdagen den 10 juni kl. 18:30

§ 10 Mötets avslutande

Ordförande avslutade mötet kl. 20:57.

Stockholm den 10 maj 2021

Anders Jonsson
Ordförande

Anna Grönvall
Sekreterare

Tomas Leijon
Justeringsperson

Sveriges Modellflygförbund

c/o Svenska Flygsportförbundet, Flygets Hus, Gustavslundsvägen 137, 5tr, 167 51 Bromma
E-post: kansli@modellflygforbund.se, Hemsida: www.modellflygforbund.se, Telefon: +46 735 07 29 50
Org.nr: 825000-8532